
Zápis z jednání redakční rady Soběslavské hlásky č.1/2021 
 

17. 2. 2021 
 

Městský úřad Soběslav 

 
Přítomni redakční rada (RR): M. Pimperová, D. Kozel, L. Michalčíková, I. Šimková 

Přítomni MÚ: M. Nováková, 

Omluveni (RR):   

 

Program:  

1. Hodnocení Soběslavské hlásky č. 2/2021 

2. Projednání obsahu Soběslavské hlásky č. 3/2021 

3. Různé 

 

Add 1/ 

- Hodnocení únorového čísla Soběslavské hlásky (dále jen Hlásky) bylo kladné.  

 

Add 2/ 

- RR projednala uveřejnění sdělení vyjadřující názor zastupitele s názvem „Rozpočet bez veřejné 

kontroly“. Redakční rada doporučuje uveřejnění sdělení v rubrice Názory. 

- RR projednala uveřejnění reakce starosty města na článek „Rozpočet bez veřejné kontroly“. Redakční 

rada doporučuje uveřejnění sdělení v rubrice Názory. 

- RR projednala uveřejnění sdělení vyjadřující názor člena spolku Naše Soběslav na Průmyslovou zónu 

Soběslav, obsahující informace o založení spolku Naše Soběslav z.s., aj. Redakční rada doporučuje 

uveřejnění sdělení v rubrice Názory. 

- RR projednala uveřejnění reakce starosty města na sdělení člena spolku Naše Soběslav (viz bod 3). 

Redakční rada doporučuje uveřejnění sdělení v rubrice Názory. 

- RR projednala uveřejnění sdělení vyjadřující názor člena spolku Naše Soběslav s názvem „Firma Exprin 

s.r.o. představila upravený projekt pro průmyslovou zónu u dálnice D3“. Redakční rada doporučuje 

uveřejnění sdělení v rubrice Názory s informací ohledně vysvětlovací kampaně pořádané spolkem, 

avšak bez výzvy k diskuzi a věty s e-mailovou adresou. Bližší informace může spolek zveřejnit 

prostřednictvím vlastních komunikačních kanálů.  

- Redaktorka informovala členy RR, že v Hlásce bude dále zveřejněna výzva k zasílání připomínek a 

dotazů na členy nově zvoleného Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav, složeného z odborníků.   

Add 3/ 

- Více členů RR upozornilo na potřebu změnit barvu tisku Hlásky ze současné modré na veselejší odstín, 

jak z důvodu změny, tak z důvodu navození optimističtější nálady v současné pandemické situaci. 

Modrá je chladná a více se hodí k zimnímu období. Jako návrh zazněl nějaký odstín zelené. Redaktorka 

návrh předloží.  

 

 

Termín příštího jednání RR: dle domluvy 

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 22. 2. 2021 


